
Referat af Bestyrelsesmøde d. 15. august 2023 

 

Tilstede: Mimi, Shirley, Rezkar, Eva, Eva-Lis, Steen 

 

Charlotte gennemgik indkaldelsen til generalforsamling i grundejerforeningen, vi er lidt undrende over 

sammenlægning idet alle er medlem af den store grundejerforening der blev spurgt ind til hvad holdningen i 

bestyrelsen der var flertal for at det måske kunne gavne lad os gå konstruktivt ind i det. Steen mener vi skal 

passe på da han mener det er kommunen der har bedt de andre lave en ny grundejerforening. 

Der blev fremlagt oplæg til ekstra generalforsamling samt set på exelark med de tre tilbud vedr. udskiftning 

af franske Altandøre. Det er kun akutte døre der skal op på generalforsamling. Shirley for lige den sidste 

med på arket. Derefter mødes Shirley, Rezkar og Eva så de ved fælles hjælp at få lagt tilbuddene ind på 

oplægget.Nogen foreslog at der skal være en stigning på fællesudgiftet som så bliver sat hen på en 

selvstændig konto. 

Vi skal have sat gang i at hente tilbud på Gartner rengøring m.m inden månedens udgang. 

Sokkel rækkehusene vi har nu tre tilbud og der var flertal om at vi tager imod tilbuddet fra MB Murerfirma 

der koster 47.500 kr. inkl. Moms Eva skriver til firmaet. 

Eva beder Enco om tilbud på afsyring af rør. 

Mimi laver skriv til beboerne i rækkehusene vedr. påsætning på hegn. 

Næste bestyrelsesmøde d. 6. november  18.30 hos Rezkar. 

 

 

 


